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Secció Oficial
Extracte de les sessions

Acta núm. 415

A  les 12 llores del dia 20 d ’octubre del 1935» 
es reuneix en el local del Collegi Oficial de Met- 
ges de Lleida, el Consell General del Sindicat de 
Metges de Catalunya, en sessió ordinaria de pri
mera convocatoria amb assisténcia deis senyors 
Consellers Drs. Corachan, Cabré, Abelló, Bros- 
sa, Cava, Comas, Ferrer, Fornells, Garcia, Mas- 
riera, Nart, Ros, Sambola, Sancho, Soler, Viar- 
nés, i Arraut. \

Assisteixen, a més, els companys: Ros, Cava 
de Llano, Pujadas, Simó, Rovira Nebot, Serra 
Salsas, Prim, etc., peí seu cárrec de dirigents 
de les Mancomunitats Comarcals i Seccions Co
marcáis de Lleida, que tal com s’acordá en la 
darrera sessió, es varen convocar per aquesta ses
sió.

Abans de prendre seient el senyors Consellers, 
eí Dr. Antoni Ros i Batí le peí seu carácter de 
President de la Secció de Lleida del CoMegi Ofi
cial de Metges de Catalunya, saluda el Consell del 
Sindicat, els dóna la benvinguda i desitja que la 
curta estada en aquesta ciutat els sigui el més 
agradable possible.

El Dr. Corachan agraeix les manifestacions del 
Dr. Ros, en nom del Consell del Sindicat.

Ocupa la presidencia el Dr. Corachan i petua 
ele Secretan el Dr. Cabré.
• Després d'oberta la sessió el senyor President 

m^nifesta que havent-se de reunir a la tarda el 
Consell del Sindicat, els reunits que tinguin al
gún assumpte per a discutir poden prendre la 
paraula i informar ámpliament per tal que per 
la tarda el Consell pugui resoldre en conseqüén- 
cia. Demana al Comité Permanent d’Assumptes 
Comarcals que es reuneixi i que junt amb els 
directius de la Mancomunitat i Seccions Comar
cals comenci a estudiar els assumptes que han 
d’ésser tractats a la tarda.

Pren la paraula el Dr. Rovira i Nebot per a 
saludar en primer lloc els reunits. Exposa el cas 
d’uns companys que han estat nomenats metges 
de rinstitut Provincial d'Higiene amb carácter 
d’interins i com sigui que els reglaments de per
sonal precisen que els nomenaments interins pas- 
saran a ésser efectius j)assats tres mesos, demana

que hom faci gestions prop del senyor Conseller 
de Sanitat, per tal que abans de finir el termini 
esmentat (25 desembre), siguin convocades les cor- 
responents oposicions, segons determinen els a- 
cords de les Assemblees. Diu també que a PHos- 
pital de Lleida s’ha donat el cas d ’ésser encarre- 
gat per a la direcció del tractament dels maiali s 
antituberculosos que estan hospitalitzats en dit 
Hospital i del Pavelló, quan se’n disposi, el senyor 
metge Director del Dispensari Antituberculós. 
Manifesta el sentiment amb què els companys d’a- 
questa ciutat i comarca han vist aquesta disposi- 
ció.

Intervé el Dr. Cava i Pintó per a fer avinent 
que aquests nomenaments sóli atribucions del se
nyor Conseller de Sanitat i que en aquest cas 
els nomenaments són interins. Manifesta que con
sidera inoportu de portar aquest assumpte al Con
sell del Sindicat, puix que com lia dit abans, a- 
quests nomenaments són potestatius del senyor 
Conseller de Sanitat i creu que 110 S 'h a  de dis- 
cutir la seva decisió, car pot fer el que cregui 
convenient en aquests casos.

Fa unes argumentacions encaminades a demos
trar que és imaginari el perill que se suposa que 
els suàra afavorits amb les places del Centre 
Sanitari de Lleida quedin en propietat, puix no 
hi ha, diu, cap disposició de la Generalitat en 
que puguin recolzar-se com a precedent i que per 
altra part no han prêtés ni ho han intentât aquells 
companys, que assegura, estaran sempre dispcsats 
a respectar les normes sindicals.

Pren la paraula el Dr. Rovira per a fer avi
nent que reconeix per complet que entra de pie en 
les atribucions del Sr. Conseller i que Punie que 
ha volgut fer veure és la necessitai de convocar 
les oposicions per evitar que passai el termini ma
nifestai, alleguin drets adquirits els companys re- 
centment nomenats en perjudici d'altres com
panys.

El Dr. Cava i de Llano estranya que el Dr. R o 
vira es refereixi exclusivement a aquestes places 
sense fer esment de les de PAjuntament.

Insisteix el Dr. Rovira i prega als reunits que 
en la seva actuació 110 hi vulgui veure un caire 
personal, puix les seves manifestacions són filles 
de lesperit de Pacord de la Comarcal que el de-


